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PROTOKÓŁ NR     42  /2021 

ze wspólnego posiedzenia komisji stałych 

Rady Miejskiej w Łobzie 

w dniu 24 listopada 2021 roku. 

 
Rozpoczęcie posiedzenia – godz. 900 

Zakończenie posiedzenia – godz. 1130 

 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji Rady Miejskiej w Łobzie  – zgodnie z listą 

obecności stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu oraz zaproszeni goście – lista obecności 

stanowi zał. nr 2 do protokołu.  

 

Posiedzeniu przewodniczył, z upoważnienia przewodniczących stałych komisji, 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek Rokosz. 

 

Zasadniczym tematem posiedzenia było zaopiniowanie materiałów poddawanych pod obrady 

Rady Miejskiej na sesji w dniu 26 listopada 2021 roku. Porządek obrad oraz materiały radni i 

zaproszeni goście otrzymali na piśmie wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji – 

załącznik nr 3 do protokołu.  

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum; 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek Rokosz.  

Przywitał wszystkich zebranych. Stwierdził, że w posiedzeniu udział bierze łącznie 12 

członków wszystkich komisji na stan 15. Nieobecni: radna Joanna Sienkiewicz, radna Ewa 

Zwierzchowska, radny Sebastian Tomczak. 

 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku posiedzenia; 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek Rokosz poinformował, że porządek obrad 

oraz materiały radni i zaproszeni goście otrzymali na piśmie wraz z zawiadomieniem o 

posiedzeniu Komisji. Zapytał, czy są wnioski o zmianę porządku posiedzenia. Wobec braku 

zgłoszeń porządek posiedzenia uważa się za przyjęty. 

 

3. Informacja o pracy Burmistrza Łobza w okresie międzysesyjnym; 

Omówienia wymienionej informacji dokonał Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła. 

4. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2020/2021; 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2020/2021 przedstawiana 

jest Radzie Miejskiej na podstawie art. 11 ust. 7 ustawy z dnia 14.12.2016 r. Prawo oświatowe 

Wprowadzenia do wymienionej Informacji dokonał Kierownik Wydz. Edukacji Kultury  

i Zdrowia Piotr Blumensztajn. Podsumowania merytorycznego dokonali obecni na posiedzeniu 

komisji dyrektorzy gminnych jednostek oświatowych.  

Radni mając na uwadze trudny budżet gminy na rok 2022 zaapelowali do p. Burmistrza o 

wsparcie dyrektorów w znalezieniu właściwego źródła oraz wypełnieniu wniosków po środki 

na rozwój infrastruktury sportowej w szkołach. Takich środków jest spora są one w różnych 

programach wystarczy po nie sięgnąć.  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz w odniesieniu do przeciekającego dachu w 

przedszkolu powiedziała, że musimy zaangażować poważne środki, aby tę sprawę rozwiązać 
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dodatkowo zniszczeniu ulega fasada element dekoracyjny przy wejściu do przedszkola. Jest 

ona elementem projektu jak już wiemy bardzo wymagającego. Musimy temu sprostać. Fasada 

zaczyna wyglądać bardzo nieestetyczne. Rozmawialiśmy już w wydziale inwestycji, że środki 

na odnowienie fasady się znajdą. Jest to nasza wizytówka. A do jej utrzymania jesteśmy 

zobowiązani. Nie możemy tej sprawy przegapić.   

Z-ca Burmistrza Tomasz Sobolewski oznajmił, że do pozyskiwania środków nie trzeba nas 

mobilizować. Jak tylko nadarzy się okazja to oczywiście będziemy po nie sięgać. Przede 

wyrzyskim na remont dachu w przedszkolu i Sali gimnastycznej w SP nr 3.  

5. Informacja Burmistrza Łobza o stanie realizacji zadań inwestycyjnych zaplanowanych 

na rok 2021; 

Na pytania radnych wobec powyższej informacji odpowiedzi udzielił Kierownik Wydziału 

Inwestycji Rozwoju Lokalnego Witold Mazur. 

6. Informacja Burmistrza Łobza o zgłoszonych żądaniach. O których mowa w art. 36 ust. 

1-3 i wydanych decyzjach, o których mowa w ust. 6 i 7 ustawy z dnia 23 marca 2003 roku  

o planowaniu; 

Zgodnie z art. 37 ust. 8 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu 

przestrzennym, wójt, burmistrz albo prezydent miasta przedstawia okresowo - odpowiednio do 

potrzeb, lecz co najmniej raz w roku - na sesji rady gminy informację o zgłoszonych żądaniach, 

o których mowa w art. 36 ust. 1-3 i ust. 5, i wydanych decyzjach, o których mowa w ust. 6 i 7. 

Kierownik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska Małgorzata Różańska 

dokonała omówienia wymienionej Informacji. 

Ad. 7 Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na rok 

2021; 

Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska dokonała szczegółowego omówienia wprowadzonych 

zmian do budżetu gminy na rok 2021. 

 

Po uzyskaniu dodatkowych wyjaśnień projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie 

jednogłośnie. 

 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Łobez na lata 2021 – 2035; 

Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska dokonała omówienia zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Łobez na lata 2021 – 2035. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie jednogłośnie. 

 

- Przerwa - 
(10 minut) 

 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wydatków budżetowych, które 

nie wygasają z upływem roku budżetowego 2021; 

Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska zgłosiła autopoprawkę do niniejszego projektu 

uchwały, następnie dokonała omówienia projektu uchwały.  
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Po uzyskaniu dodatkowych wyjaśnień projekt uchwały wraz z autopoprawką zaopiniowano 

pozytywnie jednogłośnie. 

 

 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości 

  opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 

  nieruchomości położonych na terenie gminy Łobez; 

Kierownik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska Małgorzata Różańska 

dokonała omówienia niniejszej uchwały. Nowe deklaracje dotyczą tylko osób, które do tej pory 

składały deklaracje w ramach gospodarstwa domowe.  

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie jednogłośnie. 

 

 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania 

  oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji 

  udzielanych z budżetu Gminy Łobez dla publicznych i niepublicznych: szkół, 

  przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz innych form 

  wychowania przedszkolnego. 

Omówienia powyższego projektu uchwały dokonał Kierownik Wydz. Edukacji Kultury  

i Zdrowia Piotr Blumensztajn 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie jednogłośnie. 

 

 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy 

gminy Łobez z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi  

  w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na rok 2022”; 

Omówienia powyższego projektu uchwały dokonał Kierownik Wydz. Edukacji Kultury  

i Zdrowia Piotr Blumensztajn 

Po uzyskaniu dodatkowych wyjaśnień projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie 

jednogłośnie. 

 

 

13. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

  Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

  Narkomanii na rok 2022; 

Omówienia powyższego projektu uchwały dokonał Kierownik Wydz. Edukacji Kultury  

i Zdrowia Piotr Blumensztajn. 

Po uzyskaniu dodatkowych wyjaśnień projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie 

jednogłośnie. 

 

14. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr IV/23/2018 Rady Miejskiej 

  w Łobzie z dnia 27 grudnia 2018 r. w sprawie desygnowania radnych do pracy 

  w Miejskiej Radzie Oświaty w Łobzie; 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie jednogłośnie. Na kandydata do pracy w Miejskiej 

Radzie Oświaty w Łobzie desygnowano radną Wiesławę Romejko. 
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15. Zajęcie stanowiska wobec wniosku Przewodniczącej Rady w sprawie ustalenia 

  wynagrodzenia Burmistrza Łobza; 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poinformowała, że do ustalenie wynagrodzenia 

Burmistrza Łobza, obliguje radę Rozporządzenie Rady Ministrów z dnia 25 października 2021 

r. w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych. Z wymienionego rozporządzenia 

wynika, że minimalne wynagrodzenie burmistrza nie może być niższe niż 80% maksymalnego 

wynagrodzenia określonego w niniejszym rozporządzeniu. To oznacza, że rada może uchwalić 

albo maksymalny poziom wynagrodzenia 100% albo kwotę pomiędzy 100% a 80% tego 

wynagrodzenia.  

 

Zgodnie z §68 ust. 3 Statutu gminy Łobez po zasięgnięciu opinii przewodniczących komisji 

stałych, zobowiązana jestem do przedłożenia Radzie wniosku w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia Burmistrza Łobza ze wskazaną kwotą. Taką propozycję przedstawiłam w 

wariancie pierwotnym, dziś chciałabym prosić  

Zbierając wszystkie głosy w dyskusji wszyscy musimy zmierzyć się z faktem budżetu 

deficytowego, kwestią wynagrodzenia pracowników, w budżecie jest zaplanowane 5% ale 

wspólnie udało się nam wypracować taki model, w którym pracownicy otrzymają kolejne 5% 

od kwietnia. Proszę p. skarbnik o wyjaśnienie skąd ta kwota się weźmie. W jaki sposób będzie 

zadekretowana. Wobec powyższego w ramach konsensusu zdecydowałam się zmienić kwotę 

wynagrodzenia zasadniczego p. Burmistrza do 90%. Następnie przedstawiła opinie 

przewodniczących komisji stałych wobec tej zmiany. Opinię negatywną wyraził 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk.        

Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska poinformowała, że podwyżka wynagrodzenia dotyczy 

nie tylko pracowników urzędu, ale wszystkich pozostałych pracowników naszych jednostek 

organizacyjnych. Łącznie tych pracowników jest 245. W budżecie zaplanowaliśmy podwyżkę 

5% w skali roku. Wszystkie dodatkowe środki trzeba pozyskać by móc mówić o zwiększeniu 

wynagrodzeń ponad te 5% w skali roku. Dodatkowe 5% chcemy przeznaczyć w miesiącu 

kwietniu na podwyżki z dodatkowych wpływów, których spodziewamy się pozyskać  

z rekompensat za utracone dochody z podatku od nieruchomości od farm wiatrowych.    

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk oznajmił, że negatywnie zaopiniował 

wniosek, ponieważ miałem pomysł, aby podnieść wynagrodzenie p. Burmistrza o 85% a nie 

90% co by skutkowało tym, że wynagrodzenie zasadnicze by wzrosło o 10%. Te 10% 

pokrywałoby się z tymi 10%, które mają otrzymać pracownicy.  

Radna Wiesława Romejko rozumiem prace p. Burmistrza. Niemniej jednak równowaga z 

pracownikami powinna zostać zachowana. Popieram propozycję Przewodniczącego Komisji 

Budżetowej Mariusza Wijatyka. 

Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła nigdy o swoich pracownikach nie zapomniałem. Pracowników 

szanuję i nagradzam. W tym roku podwyżki będą większe niż kiedykolwiek. 10% podwyżki 

otrzymają nie tylko pracownicy urzędu, ale wszyscy pracownicy naszych jednostek. 

  

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek Rokosz poddał pod glosowanie wniosek 

Przewodniczącej Rady o ustalenie Burmistrzowi Łobza wynagrodzenia w wysokości 90% 

maksymalnego poziomu wynagrodzenia zasadniczego wraz z dodatkami. 

W wyniku głosowania zaopiniowano go pozytywnie przy 9 głosach „za”; 2 głosach „przeciw” 

i 2 „wstrzymujących się”. Głosowało 13 radnych. 
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16. Komunikaty i informacje. 

Przewodniczący Komisji Marek Rokosz poinformował, że 30.11.2021 r. godz. 830 w Łobeskim 

Domu Kultury odbędzie się posiedzenie Komisji Terenów Wiejskich w celu zaopiniowania 

projektu budżetu Gminy Łobez na rok 2022. 

Więcej komunikatów nie zgłoszono. 

 

17. Zamknięcie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący Marek Rokosz zamknął 

wspólne posiedzenie komisji stałych Rady Miejskiej w Łobzie.  

Protokół sporządzono w jednym egzemplarzu. 

 

 

 

 

 

Przewodniczył 

                Przewodnicząca Komisji Terenów Wiejskich 

 

Marek Rokosz 

                

 

 

 

Protokołowała: 

Aneta Dajnowska 


